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19	 Referrer (if appropriate) 推薦人 ( 如適用 )：

	 Name	 	 	 	 	             Signature 簽署

	 姓名	                                                       

	 Position 	                                             Date 日期

	 職銜	                                                        Tel 電話

	 Company                                                       Fax 傳真

	 公司                                                            Email 電郵
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Terms and conditions 條款

1.	 We reserve the right to accept or reject any membership application for any reason. 

          本會保留通過或拒絕會籍申請之最終權利，不作解釋。
2.	 Full amount of prescribed membership fees should be tendered together with this application form. Such fees shall 
          be promptly returned if the application is not successful.
          全數會費須於申請入會時繳交。如申請不獲接納，本會將儘快退還有關款項。
3.	 All classes of membership are valid for one calendar year, with paid membership starting from the date payment is
          received and expiring on 31   December of the year. The amount of membership fees shall be as determined and
          announced from time to time by the Executive Committee of the Association. Annual subscription fee shall be paid
          in advance of membership due date, otherwise the membership will automatically cease. 
          會籍有效期一年，由繳費日起計，至當年 12月 31 日終止。本會幹事會將按需要調整及公佈會費金額，會員
          須於每年會籍限期前繳付年費，否則其會籍將自動取消。
4.	 Membership is non-transferable; Membership fees are non-refundable and non-transferable.
          會籍不得轉讓。會費不會退還及不可轉讓。
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